
Karlovarský krajský atletický svaz – 18.2.2010 – Zápis č.2/2010 
 

 

Přítomni:   J.Přibáň, L.Dvořáková,J.Roubíček, L.Dočkal, M.Sabadin 

Revizor : J.Vébr 

 

Program:          1) Kontrola zápisu č.1/2011          

                         2) Seznámení se zápisem PKAS  č.1/2010 

                         3) Seznámení se zápisem ČAS 1/2010 

                              (Strategie soutěží 2011, rozpočet)             

                         4) Hodnocení práce výboru KKAS                          

                         5) Závěrečná zpráva o financích za rok 2009                          

                         6) Hodnocení OMJ mlad. + OMJ star. 

                         7) Příprava sezony – 2010 –stav brožury         

                         8) Výroční schůze klubů ve Stříbře – 26.3.2010 (pátek od 17.00)                       

                         9) Otázka  rozhodčích v KKAS 

                       10) Různé                           

                         

Jednání řídil p.Jacek Přibáň. K navrženému programu nebyly připomínky. 

 
1) Všechny body zápisu byly splněny. Ročenka 2009 - 120 ks vyprodaná. Prohlídky 

SCM hotové. 

       

2) Stručně seznámeno se zápisem č. 1/2010 PKAS. K dispozici na stránkách PKAS či 

v elektronických Atletických listech na www.atletika.cz  

 

3) Stručně seznámeno se zápisem ČAS. K dispozici na www.atletika.cz  

 

4) Předseda VV KKAS Jacek Přibáň zhodnotil práci jednotlivých členů VV KKAS za 

rok 2009 (od poslední volební valné hromady).  

 

5) Hospodář KKAS Miroslav Sabadin předložil závěrečnou zprávu o hospodaření KKAS 

za rok 2009. Přehledná tabulka přiložena v příloze.  

 

6) Proběhlo hodnocení OMJ v Praze (leden i únor).  

 

7) Příprava sezony a předběžná příprava závodů v sezoně 2010. Předběžné řešení 

delegátů na OMJ. OMJ open, junioři, dorost – technický delegát KKAS Oldřich 

Dvořák, Triatlet KV. Stav brožury 2010 – probíhají poslední drobné úpravy. Jinak 

brožura připravena k tisku. Na setkání ve Stříbře bude brožura již k dispozici.  

 

8) Výroční schůze klubů (ne valná hromada) – 26.3.2010 od 17.00 hodin ve Stříbře, 

klubům bude rozeslána pozvánka. Připravuje p. Janeček (PKAS).  

 

9) Řešena problematika rozhodčích v karlovarském kraji. Je zapotřebí ustanovit 

vedoucího rozhodčích – přihlásí se nějaký dobrovolník ??? 

 

10) Různé: 

 

a) Garant Poháru rozhlasu – o součinnost požádán p. Dočkal 

http://www.atletika.cz/
http://www.atletika.cz/


b)  Seminář na automatické měření časů   

c) Na podzim 2010 proběhne v karlovarském kraji seminář rozhodčích, 

bude zajišťovat p. Koleš (PKAS). 

  

 

Další schůze –   18.3.2010 v Chodově od 17.00 hod. 

 

 

 

24.2.2010 

Zapsala Lucie Dvořáková 

Sekretář KKAS 

     

  

 


